
Protokół Nr 11/2016 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 maja 2016 r. 
 
 W posiedzeniu uczestniczyli Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta –                     
p. Lech Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński i p. Janusz Kwiatek oraz 
Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Inspektor w 
Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Sławomir Knapiński, 
Kierownik Wydziału Geodezji  i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz.  
 Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki.  
 
Porządek obrad:  
I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Wydanie opinii w sprawie kandydatury p. Kamili Katarzyny Rogowskiej na stanowisko 
Wicedyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania p. J. Żeszko ze stanowiska Dyrektora Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Zespołu Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

4. Wynagrodzenia nauczycieli za m-ce styczeń-kwiecień br. 
5. Wniosek Zarządu o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Przedstawienie decyzji Burmistrza Nidzicy o warunkach zabudowy działek w obrębie 

Łysakowo, gm. Nidzica dla inwestycji polegającej na budowie elektrowni wiatrowej „T13” 
wraz z infrastrukturą towarzyszącą (farma obejmująca 13 elektrowni). 

2.  Informacje o wynajmie nieruchomości powiatowych. 
3. Informacje dotyczące gospodarowania nieruchomościami. 

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
1. Rozpatrzenie wniosku o wycinkę drzew. 

IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Informacja o wynikach kontroli. 

V. Wydział Finansowy: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia i przekazania sprawozdania finansowego za rok 2015,  
2) zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 

 
Do posiedzenia dołączyli p. Sławomir Knapiński oraz Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Nidzicy – p. Jan Żeszko.  
 

Ad. I. 
p. Jan Żeszko przedstawił wniosek Rady Pedagogicznej Poradni o wsparcie finansowe na 

zakup nowych, wystandaryzowanych i aktualnie wykorzystywanych w Poradni narzędzi 
badawczych służących diagnozowaniu dzieci w zakresie trudności w uczeniu się, diagnozowaniu 
rozwoju intelektualnego i emocjonalnego, na sumę 4312,15 zł. Narzędzia te opracowane są przez 
Pracownię Testów Psychologiczno-Pedagogicznych w Gdańsku. Omówił proponowane do 
zakupu pozycje, łącznie z kosztem zakupu. 

p. Robert Radzymiński zapytał, czy 4 tys. zł to już całkowity koszt zakupu pomocy. 
p. J. Żeszko odparł, że wybrane zostały te narzędzia, które są najbardziej potrzebne. 
Więcej uwag i pytań nie było. 
 
p. J. Żeszko opuścił salę obrad. 



 Ad. I. 1. 
p. Sławomir Knapiński przedstawił prośbę Dyrektor ZSRiO w Jagarzewie - p. Izabeli 

Borkowskiej o wydanie opinii w sprawie kandydatury p. Kamili Katarzyny Rogowskiej na 
stanowisko Wicedyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Opinia 
rady pedagogicznej szkoły jest pozytywna.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że p. I. Borkowska wspominała wcześniej, że 
zamierza wybrać zastępcę. 

Na zapytanie p. Roberta Radzymińskiego, p. Sławomir Knapiński poinformował, że p. 
Rogowska jest pedagogiem szkolnym. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawioną 
kandydaturę na stanowisko Wicedyrektora ZSRiO w Jagarzewie. 

 
Ad. I. 2. 
p. Sławomir Knapiński poinformował, że Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Nidzicy w dniu 10 maja złożył rezygnację ze stanowiska z końcem maja br. Swoją decyzję 
uzasadnia stanem zdrowia. Należy podjąć stosowną uchwałę w tej sprawie. Przed końcem okresu 
wypowiedzenia trzeba będzie ogłosić konkurs.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 132/2016 w sprawie odwołania 
Pana Jana Żeszko ze stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad. I. 3. 
p. Sławomir Knapiński przedstawił wniosek ZSRiO o zatwierdzenie zmian do arkusza 

organizacji, związanych ze zmianami na stanowiskach dyrektora i wicedyrektora jednostki. 
Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 133/2016 w sprawie 

zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. I. 4. 
p. Sławomir Knapiński przedstawił analizę wynagrodzeń nauczycieli za m-ce styczeń-

kwiecień br. Z zestawień tabelarycznych wynika, że średniej wciąż nie osiągają nauczyciele 
stażyści (2,68 etatu). Różnica wynosi 150 zł. Analizuje, ilu stażystów będzie zatrudnionych w 
nowym roku szkolnym. Trzeba będzie od września wprowadzić dodatkowe zajęcia. 

Zarząd uznał tę propozycję za zasadną i stwierdził, że w obecnej chwili nie ma 
potrzeby wprowadzania zmian. 

 
Ad. I. 5. 
p. Sławomir Knapiński poinformował, że jest już kompletna Strategia Rozwoju Powiatu 

Nidzickiego na lata 2016 -2022. Mając na względzie przygotowanie się do aplikowania o środki 
unijne proponował zaakceptowanie uzupełnionej o wnioski komisji dokumentacji. 

Zarząd jednogłośnie zaakceptował treść projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  
przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2022 i postanowił wystąpić 
do Przewodniczącej Rady z wnioskiem o zwołanie sesji w trybie § 12 ust. 3 Statutu 
Powiatu Nidzickiego. 

 
Ad. II. 1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję Burmistrza Nidzicy o warunkach zabudowy 

części działek w obrębie Łysakowo, gm. Nidzica, dla inwestycji polegającej na budowie 
elektrowni wiatrowej „T13” wraz z infrastrukturą towarzyszącą, w ramach farmy wiatrowej 
obejmującej 13 elektrowni wiatrowych. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości bez uwag. 



 
Ad. II. 2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dyrektora ZSZiO o podpisaniu umowy w 

dniu 9 maja br. z ośrodkiem nauki jazdy na korzystanie z placyku manewrowego o pow. ok. 
400m2 na okres 2 miesięcy od 9 maja do 8 lipca br. Płatna za 1 m-c w wysokości 108,82 zł netto 
+ VAT. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. II. 3. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o zebranym 

materiale dowodowym w wyniku prowadzonego postępowania administracyjnego dotyczącego 
podziału nieruchomości położonej w obrębie Jabłonka gm. Nidzica. Zebrany materiał daje 
podstawę do wydania decyzji administracyjnej w przedmiotowej sprawie. Przypomniała, że w 
wyniku tego postępowania wydzielona zostanie działka o pow. 185 m2, którą powiat nabędzie z 
mocy prawa pod drogę powiatową.  

Zarząd bez uwag przyjął zawiadomienie. 
Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o 

wszczęciu postępowania administracyjnego oraz postanowienie w sprawie podziału 
nieruchomości położonej w obrębie Piątki gm. Nidzica, z której wydziela się na podstawie 
obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębie Piątki 
działki pod zabudowę jednorodzinną oraz na drogę wewnętrzną, na ochronę rowu 
melioracyjnego i na poszerzenie istniejącej drogi powiatowej. Podział dokonywany jest na 
wniosek właścicieli nieruchomości. Właścicielami są osoby fizyczne. W wyniku tego 
postępowania wydzielona zostanie działka o pow. 240 m2, którą powiat nabędzie z mocy prawa 
pod drogę powiatową.  

Zarząd bez uwag przyjął zawiadomienie. 
Dalej p. Iwona Urbanowicz przedstawiła postanowienie Wójta Gminy Kozłowo, w którym 

organ odmówił wznowienia postępowania zakończonego ostateczną decyzją odnośnie  
środowiskowych uwarunkowań na realizację inwestycji jaką jest budowa zespołu elektrowni 
wiatrowych wraz z towarzyszącą infrastrukturą w rejonie miejscowości Kozłowo, gm. Kozłowo. 
p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że Zarząd otrzymał postanowienie, jako strona postępowania. 

Zarząd bez uwag przyjął postanowienie. 
 
Ponadto p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że do dnia 31 grudnia br. zawarta jest 

umowa z Wojewódzkim Zarządem Melioracji i Urządzeń Wodnych na wynajem pomieszczeń na 
potrzeby PODGiK na ul. Olsztyńskiej. Przygotowała już stosowne pismo, żeby Zarząd 
Melioracji miał czas się do niego ustosunkować. Zaproponowała w nim zawarcie umowy na czas 
nieokreślony na dotychczasowych warunkach, tzn. stawkę 12,50 zł/m2. PODGiK zajmuje 
powierzchnię 159m2, co miesięcznie daje kwotę 1987,50 zł. Do tego doliczane są opłaty za media 
itp. 

Zarząd nie miał uwag i poparł przedstawioną wyżej propozycję. 
 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 

 
Ad. III. 

p. Agnieszka Szczepkowska omówiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o 
zezwolenie na usunięcie trzech szt. drzew gat. lipa drobnolistna z pasa drogowego dróg 
powiatowych, z czego dwa drzewa w msc. Zabłocie Kozłowskie rosną w pobliżu zjazdu do 
posesji i ograniczają widoczność podczas włączania się do ruchu drogowego. W pniach posiadają 
próchnicę oraz posusz w koronie drzew. Kolejne drzewo w msc. Szczepkowo – Pawełki  
pochylone jest w stronę budynku mieszkalnego, a u podstawy dnia zaobserwowano pęknięcie. 



Ze względu na to, iż drzewa stwarzają zagrożenie dla życia mieszkańców, Zarząd 
Powiatu wyraził zgodę na wycinkę w/w drzew. 

 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad. 
 

Ad. IV.1. 
p. Elżbieta Bieniek omówiła wystąpienie pokontrolne z kontroli przeprowadzonej w 

Starostwie Powiatowym w Nidzicy oraz w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy w zakresie 
realizacji zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 1587N Szkotowo – Rogóż – Kozłówko 
– Sarnowo nr 1548N droga nr 1587N Krokowo-Napierki nr 1904N Klęczkowo-Napierki w 
miejscowości Sarnowo”, zrealizowanego w ramach programu wieloletniego pn. Narodowy 
program przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój. 
Kontrolę przeprowadził zespół pracowników Wydziału Infrastruktury, Geodezji i Rolnictwa 
Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w dwuosobowym składzie w dniu 
8 kwietnia br. Zakres kontroli obejmował: rzeczową i finansową realizację zadania w roku 2015. 
Na podstawie ustaleń kontroli działalność jednostki w kontrolowanym zakresie ocenia się 
pozytywnie. Inwestycja została zrealizowana, a dotacja wykorzystana prawidłowo. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. V. 1. 

p. Renata Mróz na wstępie poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 
2015.  

Następnie omówiła decyzje Wojewody Warmińsko-Mazurskiego oraz wnioski finansowe 
dotyczące zmian w budżecie: 

1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 73/2016 z dnia 9 maja 2016 r. 
zwiększającą plan dotacji celowych z przeznaczeniem na wyposażenie szkół podręczniki, 
materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe o kwotę 1167,60 zł w rozdziale 80102 § 
2110 ( oraz o kwotę 1823,29 zł w rozdziale 80111 § 2110.  

Zarząd wprowadził w/w dochody we wskazanych pozycjach oraz zaplanował 
zwiększenie wydatków w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w 
rozdziale 80102 § 4240 w kwocie 1167,60 zł oraz w rozdziale 80111 § 4240 w kwocie 
1823,29 zł; 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 58/2016 z dnia 27 kwietnia 2016 r. 
zwiększającą plan dotacji celowych w rozdziale 80130 § 2130 o kwotę 4.000 zł oraz w 
rozdziale 80102 § 2130 o kwotę 2.480 zł na dofinansowanie zakupu nowości wydawniczych 
(książek nie będących podręcznikami) do bibliotek szkolnych i bibliotek pedagogicznych, 
zgodnie z programem wieloletnim „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa”- Priorytet 
3.  

Zarząd zwiększył plan dochodów we wskazanych pozycjach, a następnie 
zaplanował zwiększenie wydatków w rozdziale 80130 § 4240 o kwotę 4.000 zł 
(ZSRiO) oraz w rozdziale 80102 § 4210 o kwotę 2.480 zł (SOS-W); 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 64/2016 z dnia 29 kwietnia 2016 r. 
zwiększająca plan dotacji celowych w dziale 852 rozdziale 85204 § 2160 o kwotę 176.349 zł 
i rozdziale 85201 § 2160 o kwotę 28.651 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie w 
budżetach powiatów środków na realizację dodatku wychowawczego i dodatku do 
zryczałtowanej kwoty , wprowadzonych ustawą o pomocy państwa w wychowaniu dzieci 
oraz na realizację dodatku do zryczałtowanej kwoty przysługującego prowadzącym 
placówki opiekuńczo-wychowawcze typu rodzinnego. 

Zarząd zwiększył plan dochodów we wskazanych pozycjach oraz zaplanował 
zwiększenie wydatków w rozdziale 85201 w kwocie 28.651 zł w następujących 



paragrafach: § 3110 w kwocie 28.367 zł i § 4210  w kwocie 284 zł oraz w rozdziale 
85204 w paragrafach: § 3110 w kwocie 174.603 zł i § 4300 w kwocie 1.746 zł; 

4) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 48/2016 z dnia 19 kwietnia 2016 r. 
zwiększająca plan dotacji celowej w dziale 754 rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 1032 zł.  

Zarząd zwiększył plan dochodów o kwotę 1032 zł we wskazanych pozycjach oraz 
zaplanował zwiększenie wydatków w rozdziale 75411 o w/w kwotę w następujących 
paragrafach: § 4050 w kwocie 913 zł, § 4060 w kwocie 21 zł i § 4180 w kwocie 98 zł; 

5) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 50/2016 z dnia 21 kwietnia 2016 r. 
zmniejszającą plan dotacji celowej w dziale 852 rozdziale 85205 § 2110 o kwotę 2.538 zł. W  
związku z powyższym PCPR przygotował wniosek o zmiany w planie wydatków w tym 
rozdziale ogółem zmniejszający wydatki o w/w kwotę, wynikającą z analizy potrzeb 
powiatów związanych z prowadzeniem programów korekcyjno-edukacyjnych dla sprawców 
przemocy w rodzinie.  

Zarząd zmniejszył plan wydatków w rozdziale 85205 § 4170 o kwotę 1949 zł, § 
4300 o kwotę 890,52 zł, a zwiększył w § 4210 o kwotę 301,52 zł.  

6) wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o zmniejszenie planu wydatków w 
rozdziale 80146 zł § 4700 o kwotę 979 zł, a następnie zwiększenie planu wydatków w 
rozdziale 80120 o kwotę 979 zł w następujących paragrafach: § 4280 o kwotę 800 zł i § 
4430 o kwotę 179 zł. Jednostka oszczędności chciałaby przeznaczyć na niedoszacowane 
koszty ubezpieczenia majątku  oraz koszty okresowych badań lekarskich pracowników. 

Zarząd przychylił się do wniosku. 
 7) wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków 

jednostki o kwotę 4312,15 zł w dziale 801 rozdziale 80143 § 4240 z przeznaczeniem na 
zakup nowych, wystandaryzowanych narzędzi badawczych służących diagnozowaniu dzieci 
w zakresie trudności w uczeniu się, diagnozowaniu rozwoju intelektualnego i 
emocjonalnego.  

Zarząd przychylił się do wniosku planując zwiększenie wydatków zgodnie z 
wnioskiem Poradni. Środki na ten cel pochodzą z planu finansowego Starostwa, tj. 
z rozdziału 80130 § 4010.  

 
Wszystkie powyższe wnioski ujęte zostały w uchwale Zarządu Nr 134/2016 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Została ona podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. V. 2. 

p. Renata Mróz poinformowała, że zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz art. 270 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, Zarząd przyjmuje i przekazuje 
sprawozdanie finansowe Powiatu Nidzickiego za rok 2015, które obejmuje: 

1) bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 
2) bilans jednostki budżetowej – łączny, wynikający z bilansów samorządowych jednostek 

budżetowych, 
3) rachunek zysków i strat – łączny, obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i 

strat samorządowych jednostek budżetowych, 
4) zestawienie zmian w funduszu jednostki – łączne zestawienie, obejmujące dane 

wynikające z zestawienia zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 
Omówiła sprawozdanie wraz z załącznikami. Zaznaczyła, że przedstawia się je Radzie 

Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
Podkreśliła, że suma bilansu na koniec 2015 r. wyniosła 146.835.492,20 zł, natomiast w 

poprzednim roku była to kwota 71.898.735,83 zł. Różnica wynika ze zwiększenia majątku 
powiatu (drogi powiatowe). 

 



Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 135/2016 w sprawie przyjęcia i 
przekazania sprawozdania finansowego za rok 2015, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
p. Janusz Kwiatek wnioskował, aby w projekcie budżetu na przyszły rok zaplanować zakup 

tabletów dla radnych.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, że można ten wniosek rozważyć przy konstrukcji 

przyszłorocznego budżetu. 
Wobec wyczerpania porządku przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 

/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 
Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 
 / - / Robert Radzymiński 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 
  

 


